
 

Hämäläis-Osakunnan hallituksen kokous 3/2025 Lukuversio 

Aika: 4.2.2025 klo 18.01–20.06 
Paikka: Paasikivi, osakunnan 5. kerros / Internet 

Paikalla: 

Antonina Peltola  kuraattori 

Kaisa Hämäläinen  hallituksen jäsen 
Armin Kellomäki  hallituksen jäsen (poistui kohdassa 20) 
Laura Lampiselkä  hallituksen jäsen 
Niilo Melkas   hallituksen jäsen 
Olavi Pakola   hallituksen jäsen 
Sanna Porkka   hallituksen jäsen 
Oona Pursiainen  hallituksen jäsen 

Eetu Raunio   sihteeri 
Lassi Koistinen  toiminnanohjaaja 
Fanny Kalliokulju  osakunnan jäsen (poistui 19.40) 

Esityslista 

1. Kokouksen avaaminen 

Kuraattori Peltola avasi kokouksen ajassa 18.01. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous osakunnan sääntöjen mukaisesti koolle kutsutuksi, sillä sihteeri 

oli kutsunut sen sähköpostitse koolle kolme vuorokautta aikaisemmin, ja 

päätösvaltaiseksi, sillä kokouksessa oli läsnä kuraattori ja vähintään neljä 

hallituksen varsinaista jäsentä. 

3. Työjärjestys 

Peltola ehdotti, että lisätään yksittäisten kiinteistöosakeyhtiöiden osoitteet 

kohdan “Kiinteistöosakeyhtiöiden edustuspaikat” alle. 

Lisättiin kiinteistöosakeyhtiöiden osoitteet kohdiksi 12a–12e. 

Lisättiin juuri ennen kokousta saapunut kutsu Eläinlääketieteen 

kandidaattiyhdistyksen 79. vuosijuhlaan kohdaksi 15c. 

Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi lisäyksillä. 

4. Ilmoitusasiat 

Korjaaja kävi katsomassa Hikiän pyykkituvan pesukonetta, mutta hänellä ei ollut 

sopivia varaosia mukana. 
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Virkailijahuoneeseen on saapunut uusi jääkaappi. 

Toiminnanohjaaja emeritus Olavi Pakolan kuva on saatu Herralan seinälle. 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Kaikki hallituksen jäsenet olivat ehtineet tarkistaa ja kommentoida edellistä 

pöytäkirjaa ennen kokousta.  

Hyväksyttiin pöytäkirja 2/2025 muutoksitta. 

6. Tehdyt edustusvierailut 

Hallituksen jäsenet Pursiainen ja Pakola edustivat muiden osakunnan virkailijoiden 

kanssa Helsingin yliopiston matemaattis-luonnontieteellisten opiskelijajärjestöjen 

yhteistyöjärjestö Matlu ry:n 31. vuosijuhlissa lauantaina 1.2. Lahjaksi vietiin viiniä, 

värityskirja sekä osakunnan uusin laulukirja. 

7. Toiminnanohjaajan asiat 

Virkailijainvaihtajaisissa oli hauskaa ja ne sujuivat mukavasti. Paljujen vesiä ei oltu 

muistettu tyhjentää ennen lähtöä. Paljujen vedet eivät jäätyneet ja asiasta ei 

seurannut laskua. Tapahtumapaikan päärakennuksen ulko-ovi ei mennyt kiinni, ja 

siitä ilmoitettiin tapahtumapaikan omistajalle lähtiessä. Sitsien jälkeen pöytää 

siirtäessä puukuitulevyisen pöydän kulma oli osunut lattiaan ja hajonnut. Evon 

Luonto tiedusteli asiasta ja ehdotti korvaukseksi täysin uutta lastulevy pöytälevyä 

lähes 300 € hinnalla. Toiminnanohjaaja on selvittämässä Evon Luonnolta voisiko 

korvaukseen saada vähennystä, sillä pöytälevy oli jo vanha. 

Pianojen virityksestä on tullut tarjouksia. Kolme pianon virittäminen maksaisi n. 

500 € ja kostutinlaitteen asennus Punaisen Myllyn pianoon 600 €. Koistinen 

edistää asiaa. 

Tilavarauspalvelu Skeddan tilaus on peruttu ja se päättyy toukokuun lopulla 

säästäen osakunnalta 640 Yhdysvaltain dollaria vuodessa. Civis Hänninen on 

kehittänyt osakunnalle korvaavan palvelun. Koistinen haluaisi hankkia osakunnan 

käyttöön n. 50 € kuukaudessa maksavan palvelimen. Todettiin, että Koistinen voi 

edistää asiaa. Palvelimella voitaisiin pitää yllä muitakin osakunnan palveluita. 

Keskusteltiin tuutorien valinnan ajankohdasta. Nykyisen virkailijaohjesäännön 

mukaan tuutorit valitaan osakunnan maaliskuun kokouksessa ja toimikausi on 

maaliskuusta maaliskuuhun. Tämä ei kuitenkaan ole osoittautunut kovin toimivaksi 
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kevätlukukauden kannalta jolloin tuutoreiden tehtävänä on järjestää mm. 

abi-infoja, sillä tuutorit hankkivat usein muita virkoja marraskuun 

yleiskokouksessa tai jättäytyvät toiminnasta pois. Tuutorien valinta loppuvuoden 

kokouksissa voisi parantaa fuksi- ja tuutoritoimintaa. Koistinen ehdotti, että asian 

voisi tuoda esiin maaliskuun kokouksessa tuutorien valinnan yhteydessä. 

8. Taloudenhoitajan asiat 

Porkka ja Taipale tarvitsevat hallituksen jäsenten henkilötietoja pankin kanssa 

asioimiseen. 

9. Tanhuopettajan palkkio 

Hämäläisiä pitoja varten palkataan erillinen tanhuopettaja. Viime vuosina palkkio 

on ollut n. 275 €. Peltola totesi, että hän pitää summaa vähäisenä ottaen huomioon 

tuntien määrän. 

Peltola ehdotti tanhuopettajan palkkioksi tälle vuodelle 375 €. 

Hyväksyttiin ehdotus. 

10. Fuksivaliokunnan rahankäyttö 

Myönnettiin fuksivaliokunnan puheenjohtaja Kalliokuljulle puheoikeus. 

Fuksivaliokunnan budjetissa on lukioissa tehtäville abi-infoille varattu momentti. 

Vuonna 2025 tämän momentin suuruus on 500 €. Kalliokulju kertoi, ettei 

osakunnan abi-infoja järjestetä keväällä, koska niistä ei ole sovittu ajoissa 

etukäteen tuutorien tai lukioiden kanssa. Kalliokulju kysyi, voisiko momentin rahat 

käyttää abi-infojen sijaan fuksi-infoihin. Fuksi-infoja pidettäisiin mm. 

ainejärjestöjen fuksiaisissa. 

Todettiin, että fuksivaliokunnan kannattaa käyttää muita momentteja ensin, mutta 

tarvittaessa abi-infoille varattua momenttia voi käyttää muuhun.  

11. Päävirkailijoiden edut 

Keskusteltiin päävirkailijoiden edusta varata paikka valiokuntien tapahtumiin. 

Edusta ei ole kirjallista periaatepäätöstä, mikä on aiheuttanut hämmennystä. 

Keskustelussa tuli esiin mahdollisuus rajata etua pienten tapahtumien osalta sekä 

mahdollisuus osallistua myös kerhojen tapahtumiin.  

Päätettiin, että päävirkailijoilla on oikeus varata paikka tapahtumiin kohtuuden 

rajoissa. 
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12. Kiinteistöosakeyhtiöiden hallituspaikat 

Peltola esitteli tehtävän. 

a. Patolan Helmi 

Valittiin Sanna Porkka. 

b. Rautalammintien Huippu 

Valittiin Armin Kellomäki. 

c. Kämnerintie 4 

Valittiin Oona Pursiainen. 

d. Kämnerintie 7 

Valittiin Kaisa Hämäläinen. 

e. Palovartijantie 13-17 

Valittiin Olavi Pakola. 

 

Siirryttiin kokoustauolle 18.59. 

Palattiin kokoustauolta 19.16. 

13. Toimintaa ohjaavat tavoitteet vuosille 2025-2027 

Peltola ehdotti, että kolmas tavoite (“Hallinnon kehittäminen”) uudelleennimetään 

“Virkailijoiden hyvinvointi”.  

Hyväksyttiin ehdotus. 

Välitetään toimintaa ohjaavat tavoitteet vuosille 2025–2027 osakunnan helmikuun 

kokoukseen. 

14. Saapunut posti 

Ei saapunutta postia. 

15. Saapuneet kutsut 

a. Kutsu Matlu ry:n 31. vuosijuhlaan 
la 1.2., ilmoittautuminen vuosijuhlaan mennessä 

Vuosijuhlat olivat lauantaina. Hallitus päätti keskusteluryhmässään 
kustantaa kaksi illalliskorttia hallituksen jäsenille, osittain koska 
vuosijuhlat eivät maksaneet paljoa (35 € / edustaja). Juhlilla edustivat 
hallituksen jäsenet Pakola ja Pursiainen. 
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b. Kutsu Wiipurilaisen Osakunnan 372. vuosijuhlaan 
la 8.3., ilmoittautuminen su 16.2. mennessä 

Vuosijuhla on Hämäläisten pitojen kanssa samana päivänä. Jaetaan 
illalliskortit virkailijoille. 

c. Kutsu Eläinlääketieteen kandidaattiyhdistyksen 79. vuosijuhlaan 
la 5.4., ilmoittautuminen pe 21.2. mennessä 

Päätettiin korvata yksi illalliskortti. Valittiin edustajaksi Hämäläinen. 

16. Valiokuntien ja kerhojen kuulumiset 

Valiokuntien ja kerhojen kuulumiset löytyvät liitteestä. 

Kalliokulju poistui. 

17. Ulkojäsenhakemukset 

a. A 

Hakijan isoäiti on Riihimäeltä. 

Hyväksyttiin ulkojäsenhakemus. 

18. Määrärahahakemukset 

Ei määrärahahakemuksia. 

19. Tilahakemukset 

a. A, la 2.8.2025 

Hyväksyttiin tilahakemus. 

b. B, 8–12 ohjelmallista iltamaa elokuun aikana 

Hakemus on Tavastia-klubilta osakuntabaarin käyttöön 8–12 iltana elokuun 

aikana. Todettiin, ettei hakemus aiheuta osakunnan toiminnalle ongelmaa, 

jos illat ovat ennen päävirkailijoiden syksyn päivystyskauden alkamista. 

Lisäksi olisi hyvä varmistaa osakunnan jäsenten mahdollisuus osallistua 

iltoihin. 

Hyväksyttiin tilahakemus sillä ehdolla, että tapahtuma sijoittuu ennen 17. 

elokuuta. Kuraattori ja toiminnanohjaaja edistävät asiaa. 

20. Muut esille tulevat asiat 

Kellomäki poistui. 

Koistinen kysyi, ehtivätkö kaikki hallituksen jäsenet varata kansallispuvun 
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sovitusvuoron Hämäläisiä pitoja varten. Hallituksen jäsenet nyökyttelivät. 

21. Kokouksesta tiedotettavat asiat 

Päätettiin tiedottaa kokouksessa käsitellyistä asioista laajennettuna 

päätösluettelona. 

22. Seuraava kokous 

Seuraava kokous on tiistaina 18.2. kello 18. 

Kahviministerinä toimii Kellomäki. 

23. Kokouksen päättäminen 

Kuraattori Peltola päätti kokouksen ajassa 20.06. 
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